
 
Městská část Praha 17 

Zastupitelstvo městské části  
 
 

Zápis  
ze 4. zasedání konaného dne 20. 4. 2011 

 
 
 
 
 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  
že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas.  
 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 
 

 
 
 

Začátek zasedání: 15:05 hod. 
Konec zasedání:    17:57 hod 
 
 

Místo konání: ZŠ genpor. Františka Peřiny 
 
 
 

Přítomno:   22 členů ZMČ 
Omluven:    Nedělka 

 
 
 

Ověřovatelé: Finger, Hájek    
21,0,1 
 

 

Návrhová komise: Černovský, Katra 
21,0,1 
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Návrh programu  
 

 
 

4.1 Rezignace Petra Štěpána na mandát člena Zastupitelstva MČ Praha 17 
4.2 Slib člena ZMČ 
4.3 Kontrola zápisu 
4.4 Návrh na rozdělení odvodu části výtěžku z provozovaných výherních hracích přístrojů 

na území městské části Praha 17 - Řepy za rok 2010 
4.5 Změny rozpočtu k 31. 3. 2011 
4.6 Změny rozpočtu k 30. 4. 2011 
4.7 Dodatek Koncepce školství MČ Praha 17 
4.8 Záměr sloučení Základní školy, Praha – Řepy, Laudova 1024 se ZŠ genpor. Fr. Peřiny 
4.9 Návrh na úpravu územního plánu – vyhlášení ploch veřejného prostranství  

v lokalitě ulice Mrkvičkova a Skuteckého – Laudova  
a vyhlášení veřejně prospěšné stavby   

4.10 Novelizace Zásad prodeje bytových jednotek v panelových domech z majetku 
svěřeného do správy MČ Praha 17 a novelizace Prováděcího předpisu  
k Zásadám prodeje jednotek tj. k majetku svěřenému do správy MČ Praha 17 

4.11 Volná bytová jednotka o vel. 4+1/L  
v 5. podlaží domu čp. 1153 ve Vondroušově ulici 

4.12 Volný byt o vel. 1+kk ve 3. podlaží domu čp. 1093  
v Žufanově ulici, Praha 6 – Řepy 

4.13 Volný byt o vel. 1+kk v 7. podlaží domu čp. 1093  
v Žufanově ulici, Praha 6 – Řepy 

4.14 Volný byt o vel. 2+kk s přísl. ve 2. podlaží domu čp. 1098  
    v Žufanově ul., Praha 6 – Řepy 

4.15 Volná bytová jednotka o vel. 1+1/L v 5. podlaží domu čp. 1243  
    v Galandově ulici 

4.16 Volná bytová jednotka o vel. 3+1/L v 6. podlaží domu čp. 1271  
    ve Španielově ulici 

4.17 Žádost o uzavření smlouvy o nájmu bytu o vel. 2+kk  
ve 3. podlaží domu čp. 1120 v Bazovského ulici 

4.18 Žádost o změnu v nájemní smlouvě k bytu  
     o vel. 2+k.k., Makovského čp. 1223, Praha 6 – Řepy 

4.19 Žádost o pronájem obecního bytu zvláštního určení v bezbariérovém domě  
          ve Vondroušově ulici čp. 1193 - 1194, Praha 17 
4.20 Doplnění seznamu oprávněného nájemce b. j. 1237/XY pro prodej BJ  

    bytového domu Galandova čp. 1235 – 1238 
4.21 Náměty a připomínky členů ZMČ 
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Návrh na změny programu 

 
Vaicová  

- Stažení bodu č. 4.10 - Novelizace Zásad prodeje bytových jednotek v panelových  
   domech z majetku svěřeného do správy MČ Praha 17 a novelizace Prováděcího  
   předpisu k Zásadám prodeje jednotek tj. k majetku svěřenému do správy MČ Praha 17 
– z důvodu jejich dopracování  

 
 
Bartoš  

- Doplnění bodu 4.21 – Odvolání Petra Štěpána z funkce člena kontrolního výboru 
                                 Jmenování Bc. Šárky Klímové členkou kontrolního výboru 

 
 
 
 
 
Hlasování o konečné podobě programu  
(stažení bodu 4.10, doplnění bodu 4.21, náměty a připomínky – 4.22)  
15,7,0 
 
 
 
Diskuse:  
 
Synková  

• Stažený bod 4.10 bude projednán na zasedání ZMČ dne 22. 6. 2011 
 
Katra  

• Požádal o sdělení důvodu stažení bodu 4.10 a informaci o cenách bytů 
 
Synková  

• Cena bytů není ještě známá, materiál se týká změn Zásad prodeje BJ 
 
Krása  

• Zásady je třeba aktualizovat. Pan Fanta pozval občany, aniž by tento předklad 
konzultoval s Radou MČ. Prozatím nelze jednat o ceně bytů.  
 

Vaicová 
• Jedná se o cenu, která by měla být vyhotovena až po předání celkových investičních 

nákladů s termínem do konce dubna tohoto roku.  Cenu není možné nyní upřesnit. 
Rada má zájem na tom, aby se cena pohybovala v tom rozhraní, za které se přibližně 
prodávaly BJ např. v ulici Galandova, Socháňova, Vondroušova. 

 
Richterová  

• Dotaz, zda se hlasovalo o obou změnách najednou.  
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Synková  
• Odpověděla na dotaz p. Richterové – hlasovalo se o obou změnách programu,  

tzn. o stažení bodu 4.10 a doplnění bodu 4.21 
 
Bartoš 

• Pochopil to tak, že pokud by nebyl tlak od občanů, tak by tento materiál předložen byl.  
Souhlasí s tím, že v předkladu je řada nesmyslů.  

Fanta 
• Pozval občany z toho důvodu, že schválením tohoto materiálu by došlo k tomu, že cena 

za byty by byla příliš vysoká. Občané by měli mít stejné podmínky. Mělo by se 
vycházet ze starých Zásad.  

 
Krása 

• Inicioval stažení bodu ze zasedání ZMČ, při schvalování na Radě nebyl přítomen  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1) Rezignace Petra Štěpána na mandát člena Zastupitelstva MČ Praha 17 

 

Starostka Bc. Jitka Synková informovala o písemné rezignaci pana Petra Štěpána  
na mandát člena Zastupitelstva MČ Praha 17 z důvodu změny místa trvalého pobytu.  

 
2) Slib člena ZMČ 
 

Vzhledem k tomu, že došlo k rezignaci na mandát zastupitele (viz bod 1 zápisu) byla 
v souladu se zákonem oslovena náhradnice dle výsledků komunálních voleb r. 2010.  
 
Novou zastupitelkou se stala paní Bc. Šárka Klímová,  
která složila do rukou starostky slib. 
 

Počet členů ZMČ Praha 17 je 23.  
 
 
 
3) Kontrola zápisu  
 

Zápis z 3. zasedání ZMČ Praha 17 ze dne 23. 2. 2011 
 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu bez připomínek. 
 

22,0,0 
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4) Návrh na rozdělení odvodu části výtěžku z provozovaných výherních  
     hracích přístrojů na území městské části Praha 17 - Řepy za rok 2010 
 

Diskuse: 
Černovský – navrhl změnu: umělecká agentura Classic – žádný příspěvek (jedná se o živnost, MČ podporuje   
                      neziskové organizace), převod finančních prostředků Junákovi  
Richterová – dotaz, zda byl kontrolován předmět činnosti u všech sdružení  
Černovský – v ostatních případech se jedná výhradně o občanská sdružení, neziskové organizace  
Katra – výtěžek z VHP klesá * dotaz, zda je znám počet VHP * MČ nemůže ovlivnit jejich počet,  
              ale může ovlivnit, kde budou VHP provozovány  
Černý – tlumočil výstup finančního výboru * doporučuje materiál přijmout * 
             podporuje změnu navrženou Mgr. Černovským  
Finger – zákon 202/1990Sb. – ukládá provozovatelům VHP odvádět státu finanční částku z každého automatu –   
              dotaz, zda se jedná v tomto předkladu o toto, či zda se jedná případně o to, že 8 - 20% ze zisku musí dát  
               na neziskovou obecně prospěšnou činnost  
Černovský – procentní výtěžek odvádějí kasina (spadá do kompetence Ministerstva financí –  
               např. kasino v OVUSu nepovolovala MČ, povolovalo MF) * kasino odvod 6 - 20% (podle výher) 
               na veřejně prospěšné účely * městská část – rozděluje výtěžek z VHP 
Finger – není spokojen s odpovědí, není tomu tak * kasina i provozovatelé VHP ze zákona odvádí 8 – 20% *   
               velmi dobře tento zákon zná, protože vede obecně prospěšné společnosti, které ho využívají    
Černovský – zákon zná, p. Finger nemá pravdu – 8 - 20% odvod kasina, nejedná se o provozovatele VHP 
Finger – příjemcem části výtěžku je MČ, provozovatelé VHP byli povinni odvést část výtěžku za rok 2010  
              na účet MČ do 31. 3. 2011 * jedná se o dvoje peníze a nevěděl, o které konkrétně se jedná  
Černovský – jedná se o výtěžky z VHP, nikoliv z kasin (rulet, apod.) * kasina odvádí ze svého výtěžku  
               6 – 20 % na veřejně prospěšné účely (organizacím dle vlastního výběru)  
Finger – dotaz, z jakého důvodu byla obdarována spol. s. r. o. – nemá nárok na prostředky  
               (Tiger Team.cz, s. r. o. - loni obdrželi 45tis. Kč) 
Černovský – p. Finger materiál špatně studoval * minulý rok požádala tato společnost o 45tis. Kč a obdrželi 0,  
                letos nežádají – nic nedostávají * tabulka má dva řádky (první řádek - o co subjekt žádá,  
                druhý řádek - kolik je navrženo, aby obdrželi) 
Vítková – dotaz, proč nic neobdrželo hnutí Brontosaurus  
Černovský – Brontosaurus pořádá pouze tábor – není prokázáno, že tam jezdí děti z MČ Praha 17  
Bartoš – dotace pro Domov sv. Karla Boromejského – dostává nejvíc – dotace se vztahuje pouze k jedné akci –  
              dotaz, zda je znám předpokládaný rozpočet této akce  
Synková – jedná se o akci – 15 let Domova sv. Karla Boromejského – Městská část je hlavním partnerem –   
               rozpočet ve výši 80tis. Kč 
Černovský – Domov sv. Karla Boromejského pořádá hodně akcí * MČ se stává generálním sponzorem jedné  
                akce * částka z VHP se ponížila na 60tis. Kč, předpokládá ale, že paní starostka zajistí dofinancování –  
                aby celá tato akce byla sponzorována MČ 
 
 
Usnesení: 
 

ZMČ projednalo návrh na rozdělení odvodu části výtěžku z provozovaných výherních  
hracích přístrojů na území městské části Praha 17 - Řepy za rok 2010 
 

ZMČ  schvaluje poskytnutí účelových dotací příspěvkovým organizacím  
dle Přílohy č. 2 tohoto usnesení  
 

ZMČ  schvaluje poskytnutí peněžitých darů organizacím dle Přílohy č. 3 tohoto usnesení 
 

ZMČ ukládá  
- ekonomickému odboru připravit darovací smlouvy na poskytnutí peněžitých darů  

a zaslat tyto finanční prostředky dle Přílohy č. 3 
- odboru školství a kultury informovat ředitele příspěvkových organizací o poskytnutí 

účelových neinvestičních dotací a zaslat tyto finanční prostředky dle Přílohy č. 2 
 

17,1,4 / T: 17. 5. 2011 / Z: EKN 
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5) Změny rozpočtu k 31. 3. 2011 
 

Diskuse: 
Katra – dotaz, zda je částka 800tis. Kč na zpracování projektové dokumentace cyklostezky schválena v rozpočtu 
Černovský – odpověděl, že je to schválené v rozpočtu (pouze se jedná o přesun mezi kapitolami)  
Katra – dotaz, kolik bude stát samotná realizace projektu  
Černovský – toto může být odpovězeno na příštím jednání ZMČ 
Finger – dotaz na princip, nechápe, proč se krátce po schválení rozpočtu mění tolik položek *  
               práce pro MČ by měla být dělána kvalitně    
Černovský – není to o kvalitě práce, p. Finger by si měl prostudovat rozpočtově změny * upozornil, že se jedná  
               o sociální dávky, příspěvky tělesně postiženým, účelové dotace pro těžce zdravotně postižené, atd. * 

není nikdy dopředu jasné, jakou zálohu MČ od Ministerstva financí obdrží 
 

Usnesení: 
 

ZMČ schvaluje rozpočtová opatření č. 3, 7, 9, 
 

ZMČ bere na vědomí rozpočtová opatření č. 1 - 2, 4 - 6, 8       
 

20,0,2 / T: ihned / Z: EKN 
 
6) Změny rozpočtu k 30. 4. 2011 
 

Diskuse: 
Bartoš – RO č. 15 – navýšení rozpočtu o 11,5mil. Kč * nedostatečné zdůvodnění – vstupní podlaží a fasády *  
               náklady na oba domy původně cca. 120 – 130 mil. Kč – vícepráce 11,5mil. Kč – více jak 10%  
               nárůst ceny * jedná se o další peníze, co se pak rozpočítají mezi lidi při cenách bytů   
Synková – vstupní podlaží a fasád je název investiční akce * každý zastupitel se může kdykoliv dostavit  
                 na odbor územního rozvoje a investic, kde se může seznámit se všemi dokumenty,  
                 které se vztahují k této investiční akci  
Černovský – upozornil, že se jedná o vícepráce (není to oprava chyb během stavby) *  
                 dozor stavby zajišťuje externista * vícepráce jsou třetinové oproti návrhu zhotovitele  
Podaný (vedoucí OÚRI) – vícepráce jsou v jednání od listopadu 2010 – jednání proběhlo v březnu 2011 *  
                  na každou položku je změnový list * jedná se o vícenáklady např. – výměna vchodových dveří  
                  plastových za hliníkové, hromosvod, u Městské policie – zesílení stropu, speciální požadavky na skla  
                  a mříže * jedná se celkem o 130 položek – každá položka má své zdůvodnění * kdykoliv k nahlédnutí  
                 * Metrostav dostal od MČ penále cca. 3 mil. Kč 
Bartoš – dotaz, zda jsou jednání o víceprácích již ukončeny – zda se jedná o konečnou částku  
Podaný – ano, jedná se o konečnou částku  
Fanta – dostaví se na OÚRI a podívá se na ty položky * dotaz, kdo může za to, že je udělaná špatně přístupová  
              cesta * na příští jednání ZMČ požaduje předložit konečnou cenu za realizaci tohoto projektu a vyčíslení  
               toho, co z toho budou platit občané v rámci koupi bytu * výsledná cena je naprosto předražená  
Podaný – jedná se o řádnou soutěž * dlažba – provedena zdarma Metrostavem  
Katra – zastřešení – jedná se o chybu projektanta (projekt v praxi ukázal, že je nereálný – problémy při sněhu)  
Synková – jedná se o projekt, který byl takto schválený * v průběhu zimy bylo zjištěno, že to takto nevyhovuje * 
                  bylo rozhodnuto o zastřešení  
Marek – kdyby to v projektu bylo, tak je to o tuto částku vyšší  
Katra – cena za zastřešení je vysoká * firma by měla mít zodpovědnost za to, co navrhla *  
              sklo Conex – absurdní ceny  
Marek – zastřešení vyplynulo z letošní zimy  
Podaný – řešilo se dlouho, jakým způsobem to zasklít (požární a bezpečnostní hledisko)  
Bartoš – projektant něco navrhne, je na investorovi, zda to odsouhlasí – ne vždy je to dobré řešení *  
              bezpečnostní skla Conex 6000,- Kč/m2 – musí se použít 
 

Usnesení: 
 

ZMČ schvaluje rozpočtová opatření č. 10, 15 
 

ZMČ schvaluje změnu Plánu hospodářské činnosti na rok 2011 
 

ZMČ bere na vědomí rozpočtová opatření č. 11-14        
 

13,1,8 / T: ihned / Z: EKN 
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7) Dodatek koncepce školství MČ Praha 17 
 

Diskuse: 
Katra – pochválil, že materiál je velmi dobře vypracován – je přehledný *  
             dotaz na fond pro ZŠ – zda je finančně limitovaný 
Černovský – fond vytvořila MČ, prvotní vklad - 1 mil. Kč - pro příští rok je možnost navýšení  
Vítková – dotaz na tabulku č. 1 - naplněnost a kapacita mateřských škol, zda je 100% 
Synková – odpověděla na dotaz p. Vítkové – naplněnost je 100%  
 

Usnesení: 
 

ZMČ bere na vědomí – důvodovou zprávu  - usnesení RMČ č. 13.8 ze dne 11. 3. 2011 
 

ZMČ schvaluje Dodatek koncepce školství MČ Praha 17 – viz příloha tohoto usnesení 
 

ZMČ ukládá odboru školství a kultury:   
- koordinovat realizaci koncepce školství MČ Praha 17 
- vyhodnocení po dvou letech, uvedení do souladu s novým dlouhodobým záměrem HMP 
 

20,0,0 / T: ihned / Z: OŠK 
 
8) Záměr sloučení Základní školy, Praha – Řepy, Laudova 1024  
    se ZŠ genpor. Fr. Peřiny, Socháňova 1139 
 

Diskuse: 
Fanta – souhlasí s předloženým materiálem * nicméně ho zajímá, jak budou řešeny rozdíly ve výuce  
             a jak se využijí prostory II. stupně ZŠ Laudova 
Synková – rozdíly ve výuce jsou záležitostí spadající do kompetence Mgr. Pavlišové a Mgr. Brynycha *   
             uvolněné prostory budou využity pro školství (SŠ, VŠ – pronájem)  
Zemanová (vedoucí OŠK) – školní vzdělávací programy – bude řešeno dodatkem ke školnímu vzdělávacímu  
              programu ZŠ genpor. Fr. Peřiny a postupným splynutím se dojde k tomu, aby tyto programy spolu  
              korespondovaly  
Vítková – připomínky k materiálu * optimalizace sítě škol – viz bod jednání 4.7 * MHMP dotování škol –  
                částka loni a letos – potřeba upřesnit * školní rok - 2011/2012 ukončení v původním obsazení  
                (žáci a učitelé – úvazky)  
Zemanová (vedoucí OŠK) – úvazky ve vedení se nebudou moci 100% zachovat, platí spíše pro žáky   
Vítková – požádala o příslib, že se budou řešit rozdíly ve školních vzdělávacích programech (výuka jazyků)  
Zemanová (vedoucí OŠK) – není to možné realizovat hned, školní vzdělávací programy se budou postupně  
                dolaďovat, aby na sebe plynule navazovaly * přestup je možný i do ZŠ J. Wericha   
Vítková – dotaz, zda může dostat slovo Mgr. Brynych – ředitel ZŠ Laudova 
Brynych (ředitel ZŠ Laudova) – chápe skutečný důvod sloučení, ale nepochopil postup * nebyl pozván  
                 na poradu ředitelů, kde se sloučení vyjednávalo * žádného jednání o sloučení škol se neúčastnil *  
                 zažil velmi nepříjemné situace s rodiči (nejistota rodičů - fámy cca od června 2010) *  
                 je zaskočen termínem sloučení – zásah do provozu školy * má vůli jednat o koordinaci postupu  
Zemanová (vedoucí OŠK) – porada – jednalo se s ředitelkami zbývajících ZŠ ve věci nástupnictví  
Katra – nevidí důvod, proč nebyl na poradu pozván ředitel školy p. Brynych – není to správný postup *  
                rodičům je třeba vše vysvětlit, aby nebyly fámy  
Bartoš – rovněž nevidí důvod, proč nebyl na poradu pozván ředitel školy p. Brynych 
Zemanová – jednalo se o poradu s ostatními ředitelkami ZŠ * s Mgr. Brynychem bylo o všem jednáno průběžně  
Synková – informovala, že o této schůzce nevěděla * mohlo se jednat o pochybení OŠK  
Pavlišová (ředitelka ZŠ genpor. Fr. Peřiny) – začalo se jednat v prosinci 2010, kdy Mgr. Brynych inicioval  
                 schůzku s paní starostkou * Brynych byl informován * ke sloučení škol dojde v klidu a pohodě *  
                 školní vzdělávací programy – je dohodnuto, že po schválení záměru se bude dále jednat o  
                 harmonogramu a bude jednáno i s Mgr. Brynychem o úvazku ve vedení školy   
Bartoš – z ekonomického pohledu je to rozumné řešení * chtěl by vědět, jak budou připraveny a zajištěny  
                další související věci po schválení záměru * jsou pro něho nejdůležitější děti   
Zemanová – schvaluje se pouze záměr sloučení – poté se provedou další kroky, o kterých budou zastupitelé  
                 informováni – poté se přistoupí ke schválení sloučení  
Fanta – se sloučením souhlasí, ale nelíbí se mu způsob - zejména to, že ředitel nebyl na jednání přizván  
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Horešovský – souhlasí s podmínkami * ZMČ by do toho nemělo zasahovat, ředitelé to v rámci svých  
                     kompetencí zvládnou ve prospěch všech – mělo by to proběhnout v klidu  
Synková – již v úvodu svého projevu oznámila, že se jedná o schválení záměr u – jakmile dojde ke schválení  
                  materiálu, tak bude jednat s pedagogy tak s rodiči žáků   
Černovský – jedná se o nevyhnutelný krok, který je daný ekonomikou školy * nesouhlasí s diskusí  
                  na téma procesu sloučení školy * rozpočtový rok začíná 1. 1. – z tohoto důvodu dochází ke sloučení  
                  k tomuto datu   
Körberová – měl by se nechat vyjádřit znovu p. Brynych  
Brynych (ředitel ZŠ Laudova) – pokud se schvaluje záměr, tak už tam moc prostoru není   
XY (občan) – uvedl, že kvůli fámě se nepřihlašovaly děti do školy nebo se z ní odhlašovaly *  
                 nejednalo se s rodiči ani s ředitelem Mgr. Brynychem * škola je velmi dobře přístupná, nechápe,  
                 proč se likviduje * dojde ke snížení kvality výuky * termín sloučení je šibeniční 
Synková – na převedení (83 žáků II. stupně ZŠ) je 17 měsíců * žáci začnou chodit (II. stupeň)  
                 fyzicky do jiných škol až od září 2012 – není to šibeniční termín  
XY (občan MČ) – souhlasí s názory p. Rottera * nehodlá dávat děti do jiné školy *  
                  dochází ke stahování dětí ze ZŠ Laudova * dotaz, zda by mohly být třídy přesunuty kompletně   
Synková – zachování původního složení tříd bude předmětem dohody (18 žáků v jedné třídě)   
Bartoš – dotaz, zda je možné zjistit, kolik dětí ve věku I. stupně, které bydlí v části Řep I. (ZŠ Laudova),  
               dochází do ZŠ J. Wericha, ZŠ genpor. Fr. Peřiny  
Pavlišová (ředitelka ZŠ genpor. Fr. Peřiny) – spádová oblast – informace má p. Brynych *  
               děti se přesouvají do ZŠ genpor. Fr. Peřiny kvůli výuce jazyků a ne kvůli slučování škol *  
                rodiče mají právo výběru, kam jejich děti budou chodit  
Vítková – ví o dětech, které přešly v poslední době do jiné školy z důvodu toho, že se škola bude rušit  
 

Usnesení: 
 

ZMČ vzalo na vědomí důvodovou zprávu k záměru sloučení Základní školy,  
Praha – Řepy, Laudova 1024 se ZŠ genpor. Fr. Peřiny, Socháňova 1139 

 

ZMČ schvaluje záměr sloučení Základní školy, Praha – Řepy, Laudova 1024   
se ZŠ genpor. Fr. Peřiny, Socháňova 1139 jako nástupnické organizace k 1. 1. 2012 
 

ZMČ ukládá OŠK realizaci všech potřebných kroků souvisejících s tímto záměrem 
 

17,1,4 / T: ihned / Z: OŠK 
 
9) Návrh na změnu územního plánu v lokalitách ulic  
     Skuteckého - Laudova a Mrkvičkova 
 

Diskuse:  
Finger – poděkoval za aktivitu RMČ * uvidí se, jaký to bude mít vliv na prodej BJ * volný pozemek za domem  
              v  ulici Mrkvičkova – jednání s Lesy – je v plánu výstavba vysokého panelového domu – zda již někdo  
              informoval, že tam hodlá stavět  
Černovský – tuto informaci o stavbě nemá * územní studie navrhuje další možnost výstavby (pouze nápady)  
Finger – dotaz, zda se jedná o pozemek, co se vyměnil za Sokolovnu  
 

Usnesení: 
 

ZMČ souhlasí s návrhem na změnu územního plánu 
 

- Vymezení veřejně prospěšné stavby pro stavbu hromadných garáží   
na pozemku parc. č. 1502/8, k. ú. Řepy 

- Návrh na změnu funkčního využití z SM – plochy smíšené na DP – plochy dopravní 
infrastruktury vyjma komunikací na části pozemku parc. č. 1502/8, k. ú. Řepy 

- Vymezení prostorové regulace Vybraná veřejná prostranství pro lokality  
ulic Skuteckého - Laudova a Mrkvičkova, k. ú. Řepy 
 

ZMČ ukládá OÚRI, podat podnět na pořízení změny nového územního plánu  
na Magistrát hl. m. Prahy, odbor územního plánu 
 

19,0,0 / T: ihned / Z: OÚRI 
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10) Novelizace Zásad prodeje bytových jednotek v panelových domech z majetku  
      svěřeného do správy MČ Praha 17 a novelizace Prováděcího předpisu  
     k Zásadám prodeje jednotek tj. k majetku svěřenému do správy MČ Praha 17 
 

 
STAŽENO 
 
 
11) Volná bytová jednotka o vel. 4+1/L  
       v 5. podlaží domu čp. 1153 ve Vondroušově ulici  
 

Usnesení: 
 

ZMČ bylo seznámeno s uvolněním bytové jednotky  
o vel. 4+1/L, 5. podlaží, Vondroušova ul. čp. 1153 
 

ZMČ schvaluje vypsání I. kola výběrového řízení na prodej bytové jednotky  
o vel. 4+1/L v 5. podlaží domu čp. 1153 do osobního vlastnictví  
za nejvyšší nabídku, za minimální cenu 2.500.000, - Kč  
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové,  
aby zajistila splnění usnesení prostřednictvím vedoucího OSOM  
 

16,0,0 / T: ihned / Z: OSOM 
 
12) Volný byt o vel. 1+kk ve 3. podlaží domu čp. 1093  
       v Žufanově ulici, Praha 6 – Řepy 
 

Usnesení: 
 

ZMČ bylo seznámeno s návrhem RMČ ze dne 17. 3. 2011 pronajmout volný byt  
o vel. 1+kk ve 3. podlaží domu čp. 1093 v Žufanově ulici žadateli z evidence žádostí  
o pronájem služebního bytu panu XY, MÚ Mníšek pod Brdy (1 osoba).  

  

ZMČ schvaluje pronájem služebního bytu o vel. 1+kk ve 3. podlaží domu čp. 1093  
v Žufanově ulici panu XY, MÚ Mníšek pod Brdy (1 osoba). Nájemní smlouva bude uzavřena 
na dobu určitou 2 roky s možností prodloužení, pokud nájemce bude řádně plnit podmínky 
nájemní smlouvy a bude zaměstnancem Úřadu m. č. Praha 17, za regulované nájemné,  
které bude dále upravováno v souladu s pravidly stanovenými zákonem č. 107/2006 Sb.  
a dalšími platnými předpisy. Na základě usnesení RMČ č. 233 ze dne 15. 5. 2006  
bude ve smyslu § 686a) odst. 1 až 5 obč. zákoníku v platném znění od nového nájemce 
požadováno složení peněžních prostředků ve výši trojnásobku měsíčního nájemného  
a záloh na služby spojené s užíváním bytu. 

 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové,  
aby zajistila splnění usnesení prostřednictvím vedoucího OSOM 
 

16,0,0/ T: ihned// Z: OSOM 
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13) Volný byt o vel. 1+kk v 7. podlaží domu čp. 1093  
       v Žufanově ulici, Praha 6 – Řepy 
 

Usnesení: 
 

ZMČ bylo seznámeno s návrhem RMČ ze dne 17. 3. 2011 pronajmout volný byt   
o vel. 1+kk v 7. podlaží domu čp. 1093 v Žufanově ulici žadatelce z evidence žádostí  
o pronájem obecního bytu slečně XY, Socháňova 1130 (2 osoby) jako služební.  

  

ZMČ schvaluje pronájem služebního bytu o vel. 1+kk v 7. podlaží domu čp. 1093  
v Žufanově ulici slečně XY, Socháňova 1130 (2 osoby). Nájemní smlouva bude uzavřena  
na dobu určitou 2 roky s možností prodloužení, pokud nájemce bude řádně plnit podmínky 
nájemní smlouvy a bude zaměstnancem Úřadu m. č. Praha 17, za regulované nájemné,  
které bude dále upravováno v souladu s pravidly stanovenými zákonem č. 107/2006 Sb.  
a dalšími platnými předpisy. Na základě usnesení RMČ č. 233 ze dne 15. 5. 2006  
bude ve smyslu § 686a) odst. 1 až 5 obč. zákoníku v platném znění od nového nájemce 
požadováno složení peněžních prostředků ve výši trojnásobku měsíčního nájemného  
a záloh na služby spojené s užíváním bytu. 

 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové,  
aby zajistila splnění usnesení prostřednictvím vedoucího OSOM  
 

20,0,0/ T: ihned// Z: OSOM 
 

14) Volný byt o vel. 2+kk s přísl. ve 2. podlaží domu čp. 1098  
       v Žufanově ul., Praha 6 – Řepy 
 

Diskuse:  
Bartoš – dotaz, z jakého důvodu se požaduje trojnásobek nájemného v tomto konkrétním případě  
Fanta – ZMČ může udělit výjimku a nepožadovat složení trojnásobku  
Marek – původně platili extra vysoké nájemné u soukromníka  
Vaicová – dostali výpověď z bytu od soukromníka * sociální odbor doporučil přidělení bytu 
Fanta – protinávrh – odpuštění trojnásobku měsíčního nájemného  
Horešovský – není známa finanční situace rodiny * trojnásobek odpustí Rada MČ až po podání žádosti 
Krása – trojnásobek se odpustí až po podání žádosti 
Černovský – upozornil, že žádost o odpuštění trojnásobku prozatím nepodali * trojnásobek je zálohou,  
              která chrání vlastníka (v případě, že by občan neplatil nájemné) – odpouštět výjimečně   
Fanta – stažení protinávrhu  
Vítková – jednalo se o reakci na slova Ing. Vaicové o špatné sociální situaci  
Marek – majetková komise – doporučení odpuštění trojnásobku 
 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo návrh RMČ ze dne 11. 4. 2011 pronajmout volný byt o vel. 2+kk s přísl.  
ve 2. podlaží domu čp. 1098 v Žufanově ulici žadatelce z evidence žádostí  
o pronájem obecního bytu paní XY, Kolínova, Praha 6 - Řepy (4 osoby).  

 

ZMČ schvaluje pronájem bytu o vel. 2+kk s přísl. ve 2. podlaží domu čp. 1098 v Žufanově 
ulici paní XY, Kolínova, Praha 6 - Řepy (4 osoby). Nájemní smlouva bude uzavřena na dobu 
určitou 2 roky s možností prodloužení, pokud nájemce bude řádně plnit podmínky nájemní 
smlouvy, za regulované nájemné, které bude dále upravováno v souladu s pravidly 
stanovenými zákonem č. 107/2006 Sb. a dalšími platnými předpisy. Na základě usnesení 
RMČ č. 233 ze dne 15. 5. 2006 bude ve smyslu § 686a) odst. 1 až 5 obč. zákoníku v platném 
znění od nového nájemce požadováno složení peněžních prostředků ve výši trojnásobku 
měsíčního nájemného a záloh na služby spojené s užíváním bytu. 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové,  
aby zajistila splnění usnesení prostřednictvím vedoucího OSOM  
 

21,0,0 / T: ihned / Z: OSOM 
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15) Volná bytová jednotka o vel. 1+1/L v 5. podlaží domu čp. 1243  
       v Galandově ulici, Praha 6 – Řepy 
 

Usnesení: 
 

ZMČ bylo seznámeno s uvolněním bytové jednotky o vel. 1+1/L,  
5. podlaží, Galandova ul. čp. 1243 s dlužnou pohledávkou 
 

ZMČ schvaluje vypsání výběrové řízení na prodej bytové jednotky o vel. 1+1/L  
v 5. podlaží domu čp. 1243 v Galandově ulici do osobního vlastnictví  
za nejvyšší nabídku, za minimální cenu 1.237.500, - Kč  
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové,  
aby zajistila splnění usnesení prostřednictvím vedoucího OSOM  
 

21,0,0 / T: ihned / Z: OSOM 
 
16) Volná bytová jednotka o vel. 3+1/L v 6. podlaží domu čp. 1271  
       ve Španielově ulici  
 

Usnesení: 
 

ZMČ bylo seznámeno s uvolněním bytové jednotky o vel. 3+1/L,  
6. podlaží, Španielova ul. čp. 1271 s dlužnou pohledávkou 
 

ZMČ schvaluje vypsání výběrového řízení na prodej bytové jednotky o vel. 3+1/L  
v 6. podlaží domu čp. 1271 ve Španielově ulici do osobního vlastnictví  
za nejvyšší nabídku, za minimální cenu 2.000.000, - Kč  
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové,  
aby zajistila splnění usnesení prostřednictvím vedoucího OSOM 
 

20,0,0 / T: ihned / Z: OSOM 
 
17) Žádost paní XY, Bazovského 1120 o uzavření nájemní smlouvy 
 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo žádost paní XY o uzavření smlouvy o nájmu bytu  
o vel. 2+kk ve 3. podlaží domu čp. 1120 v Bazovského ulici  
 

ZMČ schvaluje uzavření nové smlouvy o nájmu bytu o vel. 2+kk ve 3. podlaží  
domu čp. 1120 v Bazovského ulici s paní XY na dobu určitou 2 roky s možností prodloužení, 
pokud nájemce bude řádně plnit podmínky nájemní smlouvy, za regulované nájemné,  
které bude dále upravováno v souladu s pravidly stanovenými zákonem č. 107/2006 Sb.  
a dalšími platnými předpisy 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové,  
aby zajistila splnění usnesení prostřednictvím vedoucího OSOM  
 

21,0,0 / T: ihned / Z: OSOM 
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18) Žádost paní XY o změnu v nájemní smlouvě k bytu  
      o vel. 2+k.k., Makovského čp. 1223, Praha 6 – Řepy 
 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo žádost paní XY, bytem Makovského 1223, Praha 6 – Řepy  
o provedení změny v nájemní smlouvě k bytu o vel. 2+k.k. s přísl. ve 3. patře,  
tj. 4. podlaží domu čp. 1223 v Makovského ulici, Praha 6 – Řepy, a to rozšíření  
nájemní smlouvy na vnuka XY, který s ní žije ve společné domácnosti.  

  
ZMČ schvaluje uzavření dodatku č. 1 k platné nájemní smlouvě – dohodě o užívání k bytu  
o vel. 2+k.k. s přísl. ve 3. patře, tj. 4. podlaží domu čp. 1223 v Makovského ulici,  
Praha 6 – Řepy, o vzniku společného nájmu bytu paní XY s panem XY.  
V ostatních bodech zůstává smlouva o nájmu bytu ze dne 24. 5. 1989 beze změn.  

 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové,  
aby zajistila splnění usnesení prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

21,0,0 / T: ihned / Z: OSOM 
 
19) Žádost paní XY o pronájem obecního bytu zvláštního určení  
       v bezbariérovém domě ve Vondroušově ulici čp. 1193 - 1194, Praha 17   
 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo žádost paní XY, Galandova 1239, Praha 6 - Řepy  
o pronájem bytu zvláštního určení v bezbariérovém domě ve Vondroušově ulici  
čp. 1193 - 1194 , Praha 6 – Řepy z důvodu zdravotního stavu  
 

ZMČ schvaluje pronájem bytu zvláštního určení o velikosti 1+kk/L v 1. podlaží  
domu čp. 1193 – 1194 ve Vondroušově ulici paní XY (2 osoby), trv. bytem Galandova 1239,  
Praha 6 - Řepy, z důvodu jejího zdravotního stavu. Pronájem bytu zvláštního určení  
byl schválen odborem sociální péče a zdravotnictví MHMP podle § 10 odst. 2 zákona  
č. 102/1992 Sb., ve znění pozdějších předpisů. Nájemní smlouva bude uzavřena  
na dobu neurčitou, za regulované nájemné ve výši 31,69 Kč/m2/měs. bez služeb,  
které bude dále upravováno v souladu s pravidly stanovenými zákonem č. 107/2006 Sb.  
a dalšími platnými předpisy. Na základě usnesení RMČ č. 233 ze dne 15. 5. 2006  
bude ve smyslu § 686a) odst. 1 až 5 obč. zákoníku v platném znění od nového nájemce 
požadováno složení peněžních prostředků ve výši trojnásobku měsíčního nájemného  
a záloh na služby spojené s užíváním bytu. Dlužná pohledávka ve výši 24.575,- Kč  
bude vymáhána po dceři posledního nájemce bytu. 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM  
 

20,0,0 / T: ihned / Z: OSOM 
 
 
 
 
 
 
 
 
20) Doplnění seznamu oprávněného nájemce b. j. 1237/XY pro prodej BJ  
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       bytového domu Galandova čp. 1235 - 1238 
 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo prodej b. j. č. 1237/XY v ul. Galandova 1237 v k. ú. Řepy,  
ve smyslu ust. § 6 zákona č. 72/1994 Sb., o vlastnictví bytů v platném znění,  
oprávněnému nájemci panu XY. 
 

ZMČ schvaluje  prodej b. j. č. 1237/XY v ul. Galandova 1237 v k. ú. Řepy, ve smyslu ust. § 6 
zákona č. 72/1994 Sb., o vlastnictví bytů v platném znění, oprávněnému nájemci panu XY, 
který nebyl uveden v příloze č. 1 usnesení ZMČ Prahy 17 č. 15.16 ze dne 29. 10. 2008 – 
schvalující prodej bytových jednotek oprávněným nájemcům bytového domu  
v ul. Galandova 1235 - 1238 – prodej V. etapa. 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové,  
aby zajistila realizaci usnesení ZMČ prostřednictvím OSOM 
 

20,0,0 / T: ihned / Z: OSOM 
 
 
21) Odvolání Petra Štěpána z funkce člena kontrolního výboru 
      Jmenování Bc. Šárky Klímové členkou kontrolního výboru 
 

Usnesení: 
 

ZMČ odvolává Petra Štěpána z funkce člena kontrolního výboru.  
 

ZMČ jmenuje Bc. Šárku Klímovou do funkce členky kontrolního výboru.   
 

21,0,0 / T: ihned / Z: KS 
 
22) Náměty a připomínky členů ZMČ 
 

Horešovský  
• Navrhl, aby k projednávání některých bodů byla svolávána pracovní schůzka  

  
Richterová  

• Písemná informace p. Klumpara – dotaz, o co se jedná  
 
Synková 

• Písemná informace p. Klumpara – jedná se o materiál na vědomí,  
p. Klumparovi bude odpovězeno  

 
Zemanová (vedoucí OŠK) 

• Informovala, že se jedná o dlouholetý spor mezi p. Klumparem a ředitelkou ZUŠ 
Blatiny, který vyústil v osobní rovinu. Pan Klumpar nemá všechny podklady.  
Paní ředitelka je plně kvalifikovaná  

 
Finger 

• Některá témata by se měla předjednat, aby nedošlo k emocionálním vystoupením 
• Zrušení soutěže na ostrahu radnice – měl by se pozvat odborník  

 
 
Bc. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala  
všem přítomným zastupitelům a občanům za účast na jednání ZMČ  
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V Praze dne 23. 2. 2011    
 
 
Schválil a ověřil:  
 

Bc. Jitka Synková 
 
 
Dr. Tomáš Finger 
 
 
Jaroslav Hájek  

 
 


